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備註 Remarks 
 
 

 

申請人呈交進一步資料，包括回應部門的意見，並提交新的視覺影響檢討報告、新的

排污影響檢討報告及相關計算、新的園景佈局圖，以及顯示申請地點大型挖掘工程限

制及水平差的新圖則。 

 

 
The applicant provided further information which includes responses to departmental 
comments, new visual impact review, new drainage calculations and sewerage impact review, 
new landscape layout plans and new drawing showing the bulk excavation limit and level 
difference of the application site. 
 
 
 
 
 

 

有關資料是為方便市民大眾參考而提供。對於所載資料在使用上的問題及文義上的歧異，城市規
劃委員會概不負責。若有任何疑問，應查閱申請人提交的文件。  

The information is provided for easy reference of the general public. Under no circumstances will the 

Town Planning Board accept any liabilities for the use of the information nor any inaccuracies or 

discrepancies of the information provided. In case of doubt, reference should always be made to the 

submission of the applicant. 

 


